Islands District Council

Agenda for the

Environmental Improvement and Food Hygiene Committee Meeting
離島區議會

環境改善及食物生委員會會議議程
Date


 :
28 May 2007 (Monday)
日期

 :
2007年5月28日

Time

 :
2:30 p.m.

時間

 :
下午2時30分

Venue

 :
Islands District Council Conference Room,

14/F, Harbour Building, 38 Pier Road,

Central, Hong Kong
地點

 :
香港中環統一碼頭道38號海港政府大樓14樓

離島區議會會議室
I
Confirmation of minutes of previous meeting held on 26.3.2007

通過2007年3月26日的會議記錄

II
Issues Relating to Scattering of Human Ashes at Sea


(Paper EI&FHC 18/2007)


有關將人類骨灰撒海事宜


(文件EI&FHC 18/2007號)

III
Question on Provision of Permanent Market on Lamma Island


(Paper EI&FHC 15/2007)


有關在南丫島設置永久街巿的建議


(文件EI&FHC 15/2007號)
IV
Urban Design Study for the New Central Harbourfront Stage 1 Public Engagement


(Paper EI&FHC 19/2007)


中環新海濱城巿設計研究第一階段公眾參與


(文件EI&FHC 19/2007號)

V
2007 Anti-mosquito Campaign (Phase II) of the Food and Environmental Hygiene Department


(Paper EI&FHC 14/2007)


食物環境衞生署2007年離島區滅蚊運動(第二期)

(文件EI&FHC 14/2007號)

VI
Revised List of Minor Environmental Improvement Projects for Islands District for 2007/08


(Paper EI&FHC 16/2007)


修訂2007/08年度離島區的擬議小型環境改善工程


(文件EI&FHC 16/2007號)

VII
Progress Report on Approved DC Funded Environmental Improvement Projects for 2005/06 and 2006/07


(Paper EI&FHC 17/2007)

2005/06及2006/07年度獲通過由區議會撥款施行的環境改善工程進度報告


(文件EI&FHC 17/2007號)

VIII
Formation of Working Group for activities of the Environmental Improvement and Food Hygiene Committee in 2007

成立2007年度環境改善及食物衞生委員會的活動工作小組
IX
Date of Next Meeting

下次會議日期
